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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 5. ledna 2009 

 
Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk,  doc. PhDr. Silva 

Macková, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou,   Ing. Ivana Oulehlová  
Omluveni: MgA. Blanka Chládková, MgA. Alena Fafílková 
 
 

I. Chod fakulty: 

 Děkan uvítal všechny přítomné a do začínajícího roku 2009 popřál vše nejlepší, hodně 
zdraví a pracovní pohodu. 

 Děkan Srba uvedl, že je třeba v rámci jednání zúženého kolegia děkana projednat nové 
složení oborové rady doktorského studia, nové složení UR DIFA JAMU i přípravu 
aktuálního přijímacího řízení pro akademický rok 2009/2010. 

 Děkan Srba pověřil všechny přítomné, aby za oblast svých kompetencí připravili 
podněty (např. MgA. Chládková zajistí distribuci materiálů, které mají systematizovat 
realizaci projektů jednotlivých ateliérů na fakultě), které budou na příštím kolegiu 
kolegiu sumarizovány a následně tyto informace předány na  RKD (v pondělí 19/1 od 
9.00 hod. v místnosti č. 106) a na poradě pedagogů (ve čtvrtek 22/1 od 14.00 hod. v 
místnosti č. 104).     

 MgA. Vodička přednesl závěry z jednání kolegia rektora, které se uskutečnilo dne 15. 
prosince 2008 (bližší informace v zápise z KR). Zdůraznil akcent ze strany vedení 
školy k transparentnosti, formální správnosti a odpovědnosti všech členů přijímacích 
komisí u nadcházejících přijímacích řízení. 

 Tajemník informoval, že byl stanoven termín pro odevzdání hodnocení rozvojových 
projektů za rok 2008 – a sice 19. ledna – k dalšímu zpracování rektorátem. 

          
 II.  Studijní záležitosti: 

 Proděkankou Chládkovou a  doc. Kolegarem bylo schváleno prodloužení pracovní 
stáže studentky BcA. Zdeňky Kujové (I. navaz. roč. DM) v Berlíně o 1 měsíc, t.j. do 
konce ledna 2009. Kolegium souhlasí. 

 doc. Srba navrhl realizovat napříč obory seminář „formálních pravidel“ psaní 
diplomových prací pro končící ročníky bakalářů i magistrů. Proděkanka Macková 
sdělila, že knihovnou JAMU byla vydána metodická příručka s aktuálními 
informacemi. doc. Macková zajistí její distribuci k vedoucím absolvujících ročníků.  

 Referentka SO potvrdila, že pozvánky uchazečům o studium byly řádně odeslány ještě 
před vánočními svátky. 
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 Ing. Oulehlová informovala, že na nástěnce i webových stránkách fakulty byla 
zveřejněna data opravných termínů státnic z dějin světového i českého divadla.   

 
III. Projekty a granty: 
 

 Děkan informoval, že projekt „Multimédia“ navrhovaný Laboratoří pro práci s médii 
(pod záštitou Mgr. Francána) nabývá konkrétní obrysy. Čeká se na odborné vyjádření 
pedagogů médií i ATD a nejpozději do konce týdne bude pracovní verze projektu 
předána vedení fakulty (děkan, tajemník, proděkanka Chládková). Po seznámení bude 
realizována pracovní schůzka všech zainteresovaných. 

 MgA. Abou připomněla, že v pátek 13/2 09 proběhne závěrečné oponentní řízení 
projektů FRVŠ realizovaných v roce 2008. Je třeba ještě urgovat přibližně polovinu 
řešitelů, kteří doposud nedodali závěrečnou zprávu. Poté je třeba oslovit 2 oponenty 
pro každý projekt (každý musí být z jiné fakulty – ne DIFA). KD souhlasí, aby členy 
komise ZOŘ byli: MgA. Chládková (předsedkyně), MgA. Abou, MgA. Francán, doc. 
Goliášová (HF) a externista jmenovaný FRVŠ.   

 MgA. Abou informovala, že do 15. ledna 2009 musí být odesláno na ministerstvo 
kultury vyúčtování grantu, který byl DIFA přidělen na festival 
SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2008, do termínu 30. ledna 2009 pak vyúčtování na JMK. 
Termín 15. ledna 2009 je aktuální i pro odeslání vyúčtování grantu DILIA, který 
DIFA využila při realizaci Salonu původní tvorby 2008 (ateliér prof. Cejpka).    

 Proděkan Kovalčuk sdělil, že 1. ledna 2009 začala realizace tříletého projektu GAČR s 
názvem „Dokumentace a analýza tvorby brněnských studiových divadel“ 
(registrováno pod číslem 4008/09/1733). Do 13. ledna 2009 je třeba pohlídat  odeslání 
podepsané smlouvy na sekretariát GAČR. Řešitelem projektu je prof. Kovalčuk, 
zapojeni jsou: prof. Oslzlý, prof. B. Srba, Dr. Roubal, Dr. Drozd, Dr. Hanáková a doc. 
Lazorčáková (FF UP Olomouc).  

IV.  Zahraniční záležitosti: 

 Proděkan Kovalčuk sdělil, že se Prospero (divadelní sekce ELIA) obrátilo na fakultu 
se žádostí, aby byl delegován zástupce, který se  bude podílet na aktivitách pracovní 
skupiny Prospera. KD do této pozice navrhuje MgA. Chládkovou (bude oslovena 
děkanem). 

V.  Různé: 
 Tajemník Vodička informoval o plánovaných květnových aktivitách brněnských 

divadel (Týden kejklířů, Noc Kejklířů a Slavnost masek) a DIFA. Tajemník Vodička 
do příštího KD předá podrobnější informace děkanovi i proděkanům, aby bylo možné 
na RKD a poradě pedagogů vyzvat ateliéry ke spolupráci a aktivní účasti na této 
zajímavé akci - především ateliér scénografie, ale i H, M, KSFT, R, D, DV, VDN, DM 
a JT. 

 
 
zapsala: Ivana Bartoková     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 
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